
 
March 24, 2022  
 
Dear Edsel Ford High School Families: 
 
This letter is to inform you about the upcoming required testing schedule that will begin the week of 
April 11th. Edsel Ford High School, and all other high schools in Michigan, will be administering the 
SAT, PSAT, Workkeys & M-Step assessment to all high school students. All high schools have been 
informed by the State of Michigan and the College Board that they must adhere to strict testing 
regulations.  Students who do not adhere to any of these regulations will have their tests invalidated.  
 

Any 10th grader who is interested in the Henry Ford Collegiate Academy scholarship must take the PSAT 
10.   

These testing regulations are as follows:  

● Cell phones and other electronic devices must be powered off. We suggest students do not bring them to 
school.  Tests will be invalidated if there is any audible notification from a cell phone or other device. 

● Photo Identification must be shown (student ID or driver's license) when students check into their 
testing room. Students testing should arrive at their testing room five minutes early.   

● Students will have scheduled breaks where they may eat a snack which they should bring with them.  
No food or drink will be allowed to be consumed during testing time.  Proctors will notify students when 
they may have their snack.  

● Students should bring at least two sharpened No. 2 pencils with erasers and an approved calculator to 
their testing sessions. 

The State of Michigan and the College Board have very strict guidelines and we ask our families to assist 
us in conveying to our students not only the importance of these exams, but also the necessity to comply 
with the regulations set forth by the State. Additionally, students must be on time for these assessments. 
Students who arrive after the tests have begun will be required to return for the make-up test date. 

The following is the 2022 testing schedule for all high school students.  Students will only be in school 
during their testing times during the testing window. The 2022 testing schedule for all 9th, 10th, and 
11th grade students is below.  

 

 

 



 
 

 Wednesday, 4/13/22 Thursday 4/14/2022 Monday 4/18/2022 
All 11th Grade 
Testers 

 
7:45-1:15: SAT plus 

Essay 
 

Dismissal at 1:15 

 
7:45-11:00: ACT Work 

Keys 
 

Dismissal at 11:00 

 
7:45-11:00: MStep Science & 

SS 
 

Dismissal at 11:00 
 

10th Graders  
No School 

 
No School 

No School AM 
 

11:15-2:45: PSAT 10 

9th Graders  
No School 

 
No School AM 

 
11:15-2:45: PSAT 9 

 

 
No School 

12th Graders  
No School 

 
No School 

 
No School 

*-Wednesday, April 13th is a district wide late start day, but the high schools will not be following the later 
start time due to the timing parameters involved in the administration of the SAT  

     *-Friday, April 15th is a vacation day/holiday - Good Friday 

Bus Transportation Plan: 

Wednesday April 13th  SAT Testing Day  
No MBCC/DCMST  
All juniors (11th graders) will be picked up at their normal AM times.  Buses will take them home after 
1:15PM. 
 
Thursday, April 14th  
No MBCC/ DCMST  
All juniors (11th)  will be picked up at their normal AM times.  Buses will take them home after 
11:00AM. 
 
Freshmen (9th graders)  will be picked up three hours later than the usual pick up time and return home 
after 2:45 dismissal.  
 
Monday, April 18th  
No MBCC or DCMST 
All juniors (11th) will be picked up at their normal AM times.  Buses will take them home after 11:00AM.  
Sophomores (10th graders)  will be picked up three hours later than usual pick up time and return home  
 
after 2:45 dismissal.  

WHAT ARE THESE TESTS FOR? 

SAT + Essay -- The SAT is an admission test accepted by all U.S. colleges through the College Board.  
The College Board has programs to encourage all students to take advantage of higher education.  The 
State of Michigan also uses this one-time test to rank our students against other students in the State.  This 
measurement determines if Edsel Ford High School has made progress in reducing gaps in achievement. 



 
 

 
PSAT 9/10 -- The PSAT test is for 9th and 10th grade students to prepare them for the SAT test which is 
taken during the 11th grade.  The SAT is a major criterion for college admissions.  This test will give 
students feedback on their strengths and weaknesses on skills necessary for college study and success. 
 
ACT Workkeys -- The ACT Workkeys assessment measures essential workplace skills and helps focus 
on building career pathways.  The tests also measure students' skills and how they stack up to what 
employers expect from them in the workforce. 
 
M STEP Science/Social Studies -- The MSTEP is an assessment that the State of Michigan uses to 
assess where our students rank in reference to their proficiency in science and social studies. The State of 
Michigan also uses this one-time test to rank our students against other students in the State and as a 
measurement to determine if Edsel Ford High School has made progress in reducing gaps in achievement. 
The MSTEP scores are included on the student's transcripts that universities and colleges review. 
 
It is important to emphasize to our students that they come to school prepared and on time for these 

exams. 
 

 
If you have any questions please feel free to contact Mr. Silver at silverc@dearbornschools.org  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:silverc@dearbornschools.org


 
 

  فورد ادسل ثانوية 

 
 ، ٢٠٢٢ مارس آذار-  ٢٤ 

 الكرام: فورد ادسل ثانوية أسر

 أبريل نيسان/ شهر من الثاني الأسبوع بداية مع تبدأ سوف والتي الطلاب من المطلوبة بالتقييمات علماً لنحيطكم الخطاب هذا إليكم نرسل
 SAT تقييمات ب ميشيغان، ولاية في الأخرى الثانوية المدارس طلاب وجميع فورد ادسل ثانوية طلاب سيقوم أبريل. نيسان/  ١١

 الالتزام على يجب أنه الكلية ومجلس ميشيغان ولاية قبل من الثانوية المدارس كل إبلاغ تم   M -Stepو Work keysو PSATو
 القوانين. بهذه يلتزم لا طالب أي نتيجة إقصاء يتم سوف  الصارمة. التقييمات بقوانين

  .PSAT 10 اختبار بأخذ لأخذ التقدم فورد هنري كلية منحة على بالحصول الراغبين العاشر الصف طلاب على

 التقييمات: هذه قوانين يلي فيما

 أي اختبار يعتبر سوف  المدرسة. إلى إحضارها بعدم نوصي  الأخرى. الإلكترونية والأجهزة النقالة الهواتف جميع تشغيل إيقاف ●
 مسموع. أشعار أو تنبيه جهاز أي أو الهاتف عن صدر إذا غيا لا طالب

 على يجب القيادة( شهادة أو الطالب )هوية شخصية صورة على تحتوي هوية الطالب يظهر أن يجب الامتحانات قاعة دخول عند ●
  البدء. وقت من دقائق خمس قبل الاختبارات قاعة إلى الوصول للاختبار المتقدمين الطلاب

  معهم. إحضارها عليهم التي الخفيفة الوجبات بعض تناول من يتمكنوا الراحة بعض على الطلاب ويحصل استراحة فترات جدولة تمت ●
 الخفيفة. وجبتهم وتتناول يحين عندما الطلاب بإخطار المراقبون سيقوم  الامتحان. أثناء الشراب أو الطعام بتناول يسمح لا

 الامتحان. جلسة إلى استخدامها على موافق حاسبة وآلة ممحاة مع الأقل على ٢ رقم رصاص قلمين معهم الطلاب يحضر أن يجب ●

 اتباع بضرورة طلابنا إقناع في مساعدتنا أسرنا من نطلب لذا الاختبارات لهذه صارمة قوانين الكلية ومجلس ميشيغان ولاية لدى
 الوقت في الامتحان قاعة في التواجد الطلاب على ينبغي ذلك، إلى إضافة الامتحانات. هذه بأهمية فقط ليس الولاية وقوانين إرشادات
 الاختبارات أيام في والعودة المغادرة المحدد الوقت في الامتحان موقع إلى الوصول في يتأخرون الذين الطلاب من يطلب سوف المحدد.

 البديلة. الإضافية

 الاختبارات فترة على المدرسي المبنى في الطلاب وجود يقتصر  الطلاب. لجميع  ٢٠٢٢ الدراسي العام اختبارات برنامج يلي فيما إليكم
 . ٢٠٢٢ للعام عشر والحادي والعاشر التاسع الصف اختبارات جدول تجدون أدناه فقط.

 

 

 



 
 

 

 الاربعاء 
 ٢٠٢٢ أبريل نيسان/ ١٣

 الخميس 
 ٢٠٢٢ أبريل نيسان/ ١٤

 الاثنين
  ٢٠٢٢ أبريل نيسان/ ١٨

 اختبارات جميع
  عشر الحادي الصف

١:١٥ - ٧:٤٥   
 ACT عمل مفاتيح  
  ١:١٥ الساعة لانصرافا

١١:٠٠ - ٧:٤٥  
SAT+ مقال زائد   
  ١١: ٠٠ الساعة الانصراف

١١: ٠ ٠-  ٧: ٤٥   
M-STEP/ اجتماعية دراسات / علوم  

١١: ٠٠ الساعة الانصراف   

العاشر الصف   للطلاب عطلة للطلاب عطلة 

 صباحية صفوف يوجد لا
   PSAT م ٢: ٤٥  -   ١١:١٥    ١٠ 

م ٢: ٤٥  الانصراف  
 

التاسع الصف  للطلاب عطلة  
 صباحية صفوف يوجد لا

PSAT للطلاب عطلة م ٢: ٤٥  -  ١١:١٥    ٩ 

عشر الثاني الصف *  
 للطلاب عطلة

 
 للطلاب عطلة

 
 للطلاب عطلة

 المحدد للوقت نظراً التوقيت هذا الثانوية المدارس تتبع لن لكن التعليمي، القطاع مدارس لكامل متأخرة بداية يوم هو نيسان/أبريل  ١٣ *-الأربعاء،
 SAT الرسمية الاختبارات لبداية

 الحزينة / العظيمة -الجمعة عطلة يوم هو أبريل نيسان/ ١٥ *-الجمعة 

 بالحافلات: النقل خطة 

 SAT اختبار يوم /أبريل نيسان  ١٣ الأربعاء 

 MBCC/DCMST لطلاب دوام يوجد لا

 .ظ  ١:١٥ الساعة بعد المنزل إلى اصطحابهم يتم سوف  المعتاد. الوقت في صباحاً عشر الحادي الصف طلاب اصطحاب يتم سوف

    نيسان/أبريل  ١٤ الخميس, يوم 

 MBCC/DCMST لطلاب دوام يوجد لا

 ص.  ١١:٠٠ الساعة بعد المنزل إلى اصطحابهم يتم سوف  المعتاد. الوقت في صباحاً عشر الحادي الصف طلاب اصطحاب يتم سوف

 عند الانصراف بعد المنزل إلى والعودة الأساسي المنزل مغادرة وقت من ساعات ثلاث بعد التاسع الصف طلاب اصطحاب يتم سوف
 م.٢: ٤٥ الساعة

    أبريل نيسان/  ١٨ الإثنين, يوم  

 MBCC/DCMST لطلاب دوام يوجد لا

 ص. ١١:٠٠  الساعة بعد المنزل إلى اصطحابهم يتم سوف  المعتاد. الوقت في صباحاً عشر الحادي الصف طلاب اصطحاب يتم سوف

 عند الانصراف بعد المنزل إلى والعودة الأساسي المنزل مغادرة وقت من ساعات ثلاث بعد العاشر الصف طلاب اصطحاب يتم سوف
 م.٢: ٤٥ الساعة



 
 

 الاختبارات؟ بهذه القيام سبب ما 

STA+ لدى  الكلية. مجلس من  الأمريكيّة المتّحدة الولايات الولايات جامعات جميع في به المعترف الجامعي القبول اختبار المقال 
 لمرة تؤخذ التي الاختبارات هذه نتائج ميشيغان ولاية تستخدم كما العالي التعليم من الاستفادة على الطلاب لتشجيع برامج الكلية مجلس
 في الهوة تصغير في تقدماً فورد ادسل ثانوية أظهرت ما إذا المقياس هذا يحدد  أقرانهم. مع بالمقارنة الطلاب مستويات لتحديد واحدة

 الانجازات.

  

PSAT 9/10    لاختبار العاشر و التاسع الصف طلاب لإعداد SAT اختبار   عشر. الحادي الصف في إجراؤه يتم الذي SAT هو 
 للدراسة اللازمة المهارات في لديهم والضعف القوة نقاط حول فكرة الطلاب الاختبار هذا سيعطي  الكلية. في للقبول رئيسي معيار

 والنجاح. الجامعية

  

ACT Work keys --تقييم يقيس ACT Work keys بناء على التركيز على ويساعد العمل مكان في الأساسية المهارات 
 العاملة القوى في منهم العمل أرباب يتوقعه ما إلى يصلون وكيف الطلاب مهارات أيضًا الاختبارات تقيس   الوظيفية. المسارات

  

MSTEP الاجتماعية العلوم/الدراسات -- MSTEP كفاءتهم إلى إشارة في طلابنا ترتيب مكان لتقييم ميشيغان ولاية تستخدمه تقييم هو 
 في الآخرين الطلاب مقابل طلابنا لتصنيف واحدة لمرة الاختبار هذا أيضًا ميشيغان ولاية تستخدم الاجتماعية. والدراسات العلوم في

 في MSTEP درجات تضمين يتم الانجازات في الهوة تصغير في تقدمًا تقدماً فورد ادسل ثانوية أظهرت ما إذا لتحديد وكقياس الولاية
 والكليات. الجامعات تراجعها التي الطالب علامات سجل

  

 الاختبارات. لهذه المحدد الوقت وفي مستعدين المدرسة إلى لطلابنا حضور من التأكد المهم من

  

     silverc@dearbornschools.org   التالي: الالكتروني البريد على سيلفر بالسيد الاتصال في تتردد فلا أسئلة أي لديك كان إذا

  

  

  

 


